



关于离会会员重新注册规定的修改意见

ATCM 理事会于2022年10月通过修改

2007年8月ATCM理事会曾对离会会员重新注册做出过规定。2009年5月理事会对该规定作进行了重新审核并作了修订并执行至今。现将重新修订的离会会员重新注册规定公布如下：

1. 会员未延续会员资格年度登记而停止会员资格在六个月之内者，可随时恢复会员资格注册，不需要重新申请，但需要补齐全年会费。会员资格可连续计算。
2. 会员未延续会员资格年度登记而停止会员资格超过六个月但少于五年者，则需要重新提出申请，填写入会申请表并缴纳30英镑申请费。经学会理事会批准后可恢复会员资格。会员资格按重新入会时间计算。
3. 会员未延续会员资格年度登记而停止会员资格超过五年者，如要求重新入会，则原则按新会员申请手续处理，即填写入会申请表，缴纳60英镑申请费，通过入会面试。如学会尚保存该申请人离会前资格审查资料，可免申请人笔试。会员资格按重新入会时间计算。

Procedures for Re-Joining The Association of Traditional Chinese Medicine and Acupuncture (UK)

Amended and Approved by the Council in October 2022

The procedures for re-joining the Association of Traditional Chinese Medicine and Acupuncture UK (ATCM) were proposed and approved by the ATCM council in 2007. The procedures were revised and approved in October 2022. The details of the procedure are listed as follows:

1. Members, who failed to renew their membership and left the association for a period of **LESS** than six months, are eligible to re-join the association without the need to complete an application form. But they need to pay a full membership fee for the year. Membership will be counted continually.
2. Members, who failed to renew their membership and left the association for a period of **MORE** than six months but **LESS** than five years, need to complete an application form and pay £30.00 application fee to re-join the association. Membership will be counted from the date of re-joining the association.
3. Members, who failed to renew their membership and left the association for longer than five years, will be treated as new application. The applicant needs to complete an application form, pay £60 application fee, and attend an interview. The applicant does not need a written exam if the office still holds the record of qualification of this applicant. Membership will be counted from the date of re-joining the association.